
 

                    

 
 
Motion ang projektrelaterad styrning av värdeöverföringar från 
Mölndalsbostäder och Förbo. 
 

 
Mölndals stad har under 2020 erhållit utdelning från det delägda bostadsbolaget 
Förbo AB med 5,5 mnkr. Utdelning har också erhållits från det helägda bolaget 
Kvarnfallet Mölndal AB. Utdelningen från Kvarnfallet Mölndal AB kommer 
ursprungligen från det koncernbidrag som det helägda bostadsbolaget 
Mölndalsbostäder AB lämnat till moderbolaget om 8,9 mnkr under 2019. 
Koncernbidrag är före skatt och omräknat till efter skatt uppgår det till 7 mnkr,varav 
då 6,4 mnkr delats ut till staden. Total utdelning till bostadssociala åtgärder 
summeras då till 11,9 mnkr (6,4 +5,5). 
 
Det finns idag ingen styrning av vad dessa pengar används till. Kommunen har en 
hel del bostadssociala åtgärder som är lagstyrda och som inte bör bekostas av ”våra” 
hyresgäster.  
 
Vi vill att man övergår till en mera projektrelaterad styrning där man avsätter dessa 
medel för bostadssociala åtgärder som är riktat till olika tydligt definierade och 
avgränsade insatser som gagnar våra hyresgäster och kommunala bostadsområden. 
Det är ju de som står för finansieringen och bör därmed även ha nytta av sina 
insatser. 
 
Man ska då t ex från förvaltningar och kommunala bolag kunna söka projektmedel för 
olika bostadssociala projekt/verksamheter. Det har framkommit genom forskning att 
när man skapar sociala sammanhang för människor och familjer i bostadsområden, 
motverkas utanförskap och kriminalitet. 
 
Vänsterpartiet vill  
att man ska utreda hur man i framtiden vill styra överföringarna från 
Mölndalsbostäder och Förbo så att det blir tydligt att pengarna hamnar i olika 
projektrelaterade bostadssociala åtgärder som gagnar kommunala bostadsområden 
och ”våra” hyresgäster.  
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